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Styrelsemöte  
Hembygdsgården Gamla fabriken, Grycksbo 

Tid:  18.30 – 20.00 
 
 
 

§ 85 Mötets öppnande 
 Mötesordförande hälsade välkommen och då särskilt representanten från sektion Södra, 

som kommer att delta som adjungerad vid avdelningens möten. Därefter förklarades mötet 
öppnat.  

 
§ 86 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och 1 övrig fråga anmäldes: Bilersättningar, varefter 

dagordningen godkändes. 
 
§ 87 Val av Justerare 
 Viltspåransvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.  
 
§ 88 Föregående protokoll från 6 juni 2022 

Föregående protokoll gicks igenom. Styrelsen konstaterade att det till dagens möte inte 
fanns något mer kring jaktansvarigs funderingar kring arrangerande av Öppna träningar 
runt om i Dalarna.  
Styrelsen konstaterade vidare att det måste upprättas en lista över önskad sponsring för 
2023 SENAST i november2022. Detta gäller alla aktiviteter i hela Dalarna. Viktigt att 
informera också sektionerna om detta.  
Styrelsen diskuterade åter frågan om problemet med att det är liten verksamhet som 
planeras i sektionerna. Avdelningsstyrelsen ska kontakta VB och senare Södra för att öka 
samarbetet kring arrangemang.   
Konstaterades att något nytt ang. valberedning förelåg inte till dagens möte och styrelsen 
ber att få återkomma i frågan.  
Planeringen för en träff med Studiefrämjandets Jägarskola fortgår och nytt datum är 23 
augusti. Mötet slog fast att ett minsta antal deltagare bör vara 10 personer. Om färre 
anmäler sig erbjuder vi dessa att komma och vara åskådare vid ett av våra kommande 
jaktprov.  

 Därefter lades protokollet till handlingarna. 
 
§ 89 Rapporter       
 De skriftliga rapporterna gicks igenom. Utbildningsansvarig meddelade att det arrangerats 

många kurser under våren. Unghundsaktiviteter har varit det mest attraktiva, med flera 
deltagare än vad som kunnat beredas plats och som ställts på väntelistor.  
Ordförande berättade att hon varit med och presenterat SSRK och visat vad våra hundar 
arbetar med på ett skytteevent som Jägareförbundet arrangerat i Västerbergslagen. Hon 
konstaterade att det var många där som inte hade en aning om vad våra hundar kan.  

 
§ 90 Nya regler för träningar/prov under hundförbudstiden 

Det har kommit nya regler från SKK gällande aktiviteter under hundförbudstiden. SSRK har 
ansökt och fått dispens för sina aktiviteter. Styrelsen diskuterade vad som gäller framgent 
för oss som organisation vad gäller rapportering av vår verksamhet etc.  
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Styrelsen beslöt att uppdra åt avd.sekreteraren att kontakta SSRKs ordförande och med henne 
klargöra vad som gäller för oss som avdelning.  

 
§ 91 Reflektioner efter Kusåprovet 
 Medverkande i funktionärsgänget kring ”köket” tog upp en diskussion kring vad som är 

viktigt för ett arrangemang såsom Kusåprovet. Bland de saker man upplevt brister med var 
en tidig kommunikation kring bl.a. förtäringen och att man saknade samarbete i frågan om 
tält och bord. Styrelsen diskuterade saken och man fann att det bör tas fram en 
”Lathund/Checklista för den som arrangerar ett jaktprov i SSRK Dalarna”. Inte minst med 
tanke på de som kommer nya som provledare. 

Styrelsen uppdrog åt Jaktansvarig att ta upp frågan om att upprätta en Lathund med 
Jaktkommittén. 

 
§ 92 Nya förrådet 
 Ett avtal med uthyraren av förrådet är undertecknat av bägge parter och inflyttningen i det 

nya förrådet har påbörjats. Allt material från Vassboförrådet ska flyttas under 
morgondagen (frysar och övriga saker). Suppleant 2 meddelade att han har en buss och 
styrelsen beslöt att boka den en helg under augusti för flytt från Vikaförrådet. 
Viltspårsansvarig och utställningsansvarig håller i flyttarbetet. 

 
§ 93 Skrivelser: inkommande/ utgående post  
 De skrivelser som inkommit är Veckobreven från Hs och dessa har inte föranlett någon 

åtgärd.  
 Vidare har det inkommit en kopia på det svarsbrev som SKK skickat till den hundägare som 

var med i incidenten vid Pinncupen. SKK har utrett frågan och fann att frågan nu avskrivs. 
 
§ 94 Hemsida och Sociala medier 
 Utställning berättade att det har tagits fram en annons för Utställningen i november som 

ska läggas ut på hemsidan och i våra andra social medier.  
 
§ 95 Apportören 
 I kommande nummer av Apportören kommer det att finnas med ett reportage från vår 

Lagtävling i juni. Styrelsen konstaterade att det inte funnits något reportage från RM i 
Apportören. SSRK Dalarna var ju en av medarrangörerna till RM, så det vore väl bra om vi 
kan få med ett reportage till Apportören nr 4. Manusstopp för det kommande nr av 
Apportören är 15 oktober. 

Styrelsen beslöt att höra med Jaktansvarig om det finns något sagt i arrangörsgruppen om ett 
reportage som skulle kunna vara med i nästa nummer av Apportören. 

 
§ 96 Övriga frågor 

- Avdelningskassören väckte frågan om till vem och när ska ett resebidrag betalas ut. Det 
har kommit in reseräkningar från några kursledare. Enl ”Riktlinjer för resesersättning 
för SSRK Dalarna”, som tagits fram av avdelningsstyrelsen i mars 2017, är denna 
kategori inte självklart berättigade till resebidrag utan ett beslut i ärendet från 
Styrelsen.  
Mötet diskuterade frågan och kom fram till att det varit ett exceptionellt år med bl.a. 
kraftigt höjda drivmedelspriser.  

Styrelsen beslöt att vi ”som ett plåster på såret” detta speciella år, utöver arvodet, betalar ut ett 
resebidrag till dessa kursledare i Dalarna.  
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För kommande år tas nytt beslut i frågan om reseersättningsnivåer och till vilka det kan 
betalas ut ersättning.  
Styrelsen ser gärna att man till kommande år höjer kursavgifterna för att täcka 
kursledarnas utgifter.  

- Styrelsen påpekade att det är mycket viktigt att vi inför nästa år gör en tidig planering 
av våra verksamheter och checkar av med rasklubbarna också, så att det inte uppstår 
kollisioner mellan våra arrangemang.  

 
§ 97 Nästa möte 
 Nästa möte blir ett Teamsmöte den 12 september, kl 18.30.  
 


